
Buskerud Bygdekvinnelag 

Referat fra digitalt styremøte på Zoom 13. september 2023 fra kl. 15.00 – 17.00 

Pålogget:  Aud Teigen Gjerde, Anne Britt Jellum, Karen-Marie Aas, Ingrid Marit Terum og Eva 

Daler  Styret var fulltallig. 

 

Sak 20/23: Godkjenning av innkalling og saksliste.   Godkjent 

Sak 21/23: Godkjenning av referat fra styreseminar 29.- 30.08.2023: Godkjent 

Sak 8/23: Inspirasjonsdag: Eva hadde satt opp liste over antall påmeldte, som 

medregnet styret og foredragsholdere nå er 34.  Vi ble enig om sonevis påminnelse, og at 

hver sonerepresentant kontakter lag som ikke har noen påmeldte; minner dem på 

motivasjonsdagen.  Karen-Marie kontakter Gunnhild Vikan (uklar e-post til Aud).  Eva 

kontakter Tonje, ber henne spørre i Hallingdal.  Kun ett lag derfra er påmeldt. 

Lotteri:    Eva tar med loddbøker.  Eva sender ut forespørsel til påmeldte lag (ved leder eller 

annen) og ber om at laget tar med en gevinst.  Kan gjerne være rimelig, f.eks. høstens grøde.  

Styret tar også med gevinster.   

Gaver foredragsholdere:   Anne Britt kjøper inn.  250 – 300 kr til hver.  Katrine Lekang ville 

ikke ha honorar. 

Bespisning ute:    Når antallet deltakere er klart, bestiller Aud bagetter.   Ingrid Marit tar med 

vann til kaffe.  Hun dobbeltsjekker med Langedrag om ved til bålpanne. 

Programmet:   Aud introduserer og leder programmet. 

Sak 9/23: Kurs: Zoom-kurs:  Vi har alle kontaktet våre lokallag i sonen med spørsmål 

om de har behov for hjelp til nedlasting av/opplæring i bruk av Zoom.  Sone A: Ingen 

tilbakemld. fra Tonje.  Sone B:  De fleste lag i sonen har det greit med Zoom.  Kun ett lag som 

Karen-Marie tar kontakt med.  Sone C:   Anne Britt - ingen tilbakemeldinger.  Sone D:  Eva – 

ingen tilbakemeldinger.  Sone E & F: Ingrid Marit – ingen tilbakemeldinger.   Vi prøver ut 

Zoom-møter sonevis.  Sonerepresentant setter opp en dato, sender ut invitasjon og ber om 

påmelding.  Sender ut lenke til møtet. 

Sigdal, Modum og Eiker – aktuelt med felleskurs i opplæring på Zoom.  Eventuelt på 

møterom på Buskerud Vgs (Lan dbruksskole).  Ingrid Marit tar dette. 

Kaffe-møter på Zoom:   

Møte 20/11:   Tema Skolemat.  Helge Wetterhus fra Nore eller en annen i laget kunne gjerne 

snakke om hva de har fått til når det gjelder skolemat. 

Møte 25/10:   Tema:  Medlemsvekst.  Ingrid Marit tar kontakt med Nedre Eiker om de vil 

stille.  Anne Britt spør Nordre Modum. 

Ta opp tema kurs på Motivasjonsdagen 23.9.  Ønsker noen lag organisasjonskurs fra januar 

2024 og utover?  Sette opp dette i kursplanen. 

Sak 14/23: Årsmøte 2024: Eva orienterte om at Lier i sone F også var positive til 

Tyrifjord hotell.  Eva tar kontakt med hotellet for en foreløpig reservasjon 8. – 9. mars 2024.  

Eva sender ut innkalling til et møte i arrangementskomitèen etter 23.9. 



Sak 4/23: Årshjul /Arbeidsplan:    Aud legger inn oppdatert versjon på hjemmesidene 

våre.  Vi legger også inn noe av Bondelagets møtevirksomhet.  Ingrid Marit er oppdatert på 

dette. 

Sak 18/23: Orientering:      Bunadene våre. Eva har vært i kontakt med Norsk Flid i 

Hønefoss.  Informerte styret i e-post 7.9 om dette.  Vi ønsker å markedsføre bedre Nedre 

Buskerud-bunadene.  Aud legger ut lenke til Norsk Flid, Gøy Tøj og Rita Dammen sølvvare på 

nettsidene våre. 

Sak 22/23: Eventuelt: NBK’s Inspirasjonsseminar i Stavanger 10.-12.11.2023.  Styret 

vedtok å sette av 5.000 kr av budsjetterte kursmidler.  Den/de som deltar får dekket inntil 

5.000 kr tilsammen, utover dette må de selv betale kostnader.  Aud var interessert i å reise.  

Anne Britt likedan.  Ingrid Marie tenker over det.  De tre enes på chat.  Frist for påmelding:  

10. oktober.  

Fra sak 19/23:  Anne Britt hadde undersøkt med Gjensidige-stiftelsen.  De har to 

søknadsfrister i året:  1. mars og 1. september.  Dette må vi huske til neste år. 

 

Neste oppsatte styremøte: Tirsdag 24. oktober kl. 11.00 på Zoom 

 

 

        Røyse, 14. september 2023 

        Eva Daler, referent  

 


